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Dnia wczorajszego doszło do spotkania władz AS Roma i przedstawicieli

Rady Miejskiej. Tematem był oczywiście Projekt Stadio della Roma.

Roma przedstawiła analizę Społeczno-Gospodarczą całego projektu wykonaną przez

wyspecjalizowaną grupę fachowców z branż finansowych, gospodarczych i

społecznych a także analityków uniwersyteckich. Analiza przedstawiała wpływ

inwestycji na rozwój Rzymu i korzyści finansowe i społeczne z tym związane, dla

regionu i miasta w latach 2016-2026.

Dzisiaj do wczorajszego spotkania odniósł się Paolo Berdini, Szef Rady d/s

Urbanistyki Rzymu. Berdini zgodził się z analitykami i złagodził ton swych ostatnich

wypowiedzi. Poprosił jednak władze Romy aby zmniejszyła zakres inwestycji

biznesowych i zakres robót publicznych w Tor di Valle. Jak donosi Teleradiostereo,

Berdini obiecał władzom Giallorossich szybkie rozpoczęcie inwestycji a konsensus

może być osiągnięty w bardzo krótkim czasie, zwłaszcza jeśli Roma zgodzi się na

pewne ustępstwa.
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